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Protokoll fört vid styrelsemöte i Bohusläns Gille i Stockholm 
Tid: den 3 oktober 2023 kl. 17:30 
Plats: Lokalen ”Utsikten”, Betlehemskyrkan, Rehnsgatan 20 

Närvarande: 

Funktionärer 
Johannes Rudberg ordförande 
Anne Scherman v. ordförande 
Åke Jansson  skattmästare 
Magnus Rådahl klubbmästare 

Styrelseledamöter 
Mats-Erik Hedenström, Gunilla Jönsson, Maria Isacsson, Ann Bengtson, Michaël Koch, 
Carina Wallmark 

Suppleanter 
Elisabet Sandström, Christian Flodin 

Valberedning 
Sven Laurell 

Ej närvarande 
Funktionär: Brita Ullman, sekreterare 
Suppleant: Annika Arnström 
Hedersledamöter: Dick Börjesson, Gustaf Holmius 
Valberedning: Hakon Långström, Ensio Andersson 

 

 

§1 Mötets öppnande samt val av ordförande och sekreterare 

Föreningens ordförande Johannes Rudberg hälsade alla välkomna och öppnade mötet.  
Som mötesordförande valdes Johannes Rudberg och som mötessekreterare valdes Anne 
Scherman. 

 

§2 Val av justerare samt val av ersättare vid vakans av ordinarie styrelseledamöter 

Som protokollsjusterare valdes Gunilla Jönsson. Elisabet Sandström valdes att fungera som 
tjänstgörande suppleant under kvällens möte.  



2 (6) 

§3 Fråga om kallelse skett i behörig ordning, samt fastställande av mötes dagordning 

Styrelsen konstaterade att kallelse skett i behörig ordning och fastställde mötets dagordning. 
Två frågor anmäldes initialt till punkten övriga frågor. Fler tillkom senare.   

• Visning av film av Stefan Edman. 
• Anders Smith 100 år.  

 

§4 Protokoll från föregående möte, den 4 juni 2023 
Föregående mötes protokoll godkändes och lades till handlingarna.  
Uppföljning: 

• Medlemsärendet avseende Yvonne Lundgren tas upp under §11, nedan. 
• Frågan om komplettering av ny matrikel bordlades då Brita Ullman kommer att ta in 

offerter från fler tryckerier.  
 

§5 Ekonomi 

Skattmästare Åke Jansson presenterade föreningens aktuella ekonomi. I syfte att täcka 
kostnaderna från årsmötet har 500 Epiroc-aktier sålts och eventuellt kan fler aktier behöva 
säljas för att täcka årets utgifter. Beslut om det fattas efter höstmötet.  

I diskussionen som följde framfördes vikten av att föreningen inte lever över budget och 
regelbundet behöver sälja av aktier. Mötet enades om att principerna för subventionsgrad 
som styrelsen tidigare fastställt bör kunna ge detta resultat redan under nästa år. 

 

§6 Framtidskommitténs rapport 

Framtidskommittén, bestående av Annika Arnström, Ann Bengtson, Maria Isacsson och 
Johannes Rudberg, lämnade sin rapport till styrelsen i februari 2023. Styrelsen diskuterade på 
nytt hur rapporten bäst kan användas, om den ska distribueras till medlemmarna och i så fall i 
nuvarande eller redigerad form. Styrelsen konstaterade att medlemskurvan visserligen vänt 
uppåt på ett glädjande sätt under 2023 och att styrelsen redan försöker arbeta i rapportens 
anda, men att rapporten bör sändas ut till medlemmarna som återkoppling och inspiration för 
fortsatt utvecklingsarbete.  

Beslut: Framtidskommittén redigerar rapporten lätt, framför allt uppdateras den med den 
positiva medlemsutvecklingen. Därefter skickas den ut till medlemmarna tillsammans med 
inbjudan till höstmötet och en hösthälsning till medlemmarna från ordföranden, i vilken 
rapporten kommenteras.   
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§7 Sommarutflykt 2023, rapport/utvärdering. Sommarutflykt 2024, förslag 
 
Sommarutflykt 2023 
Styrelsen framförde ett varmt tack till kommitténs medlemmar Mats-Erik Hedenström,  
Ensio Andersson och Magnus Rådahl för den mycket uppskattade och väl genomförda 
sommarutflykten. Mats-Eriks Hedenströms noggranna förarbete och val att samarbeta med 
lokala föreningar och särskilt hembygdsföreningar, samt guiden Kristina Bengtsson insats, 
prisades särskilt. 

Sommarutflykt 2024  
Efter en idérik diskussion beslutade styrelsen att nästa års sommarutflykt går till Lysekils 
kommun, preliminärt med temat  Lysekil och Gullmarsfjorden från Stångenässidan.  
Datum för utflykten fastställdes till måndagen den 5 augusti 2024. En arbetsgrupp bildades 
bestående av Sven Laurell (sammankallande), Christian Flodin och Magnus Rådahl. 

 

§8 Bokade mötesdagar samt förslag på föredragshållare.  
 
Styrelsen gick igenom aktuella mötestillfällen för 2023 och 2024: 

• Höstmötet, lördagen den 11 november 2023.  
Bokad föredragshållare: författaren och akademiledamoten Ellen Mattson talar på 
temat ”Bohuslän i mitt författarskap”. 
Lokal: Odd Fellows har dubbelbokat sig detta datum vilket är oroväckande.  
Carina Wallmark har vid bokningen fått en skriftlig bekräftelse. Uppföljning pågår.  

Magnus Rådahl hade under pågående möte kontakt med källarmästare Björn Widell, Odd 
Fellows, vilket efter diskussion i styrelsen gav följande bekräftade bokningar inför 2024: 

• Årsmötet, lördagen den 24 februari 2024. 
Föredragshållare: Vår gillesmedlem Per Iko talar på temat ”Jakob VI:s resa genom 
Bohuslän”. Föredragets längd är 30 minuter inkl. tid för frågor.  
 

• Vårmötet, lördagen den 27 april 2024. 
Mötesdatum ändrades från vårt önskade datum 20 april till lördagen den 27 april.   
Föredragshållare: författaren Viveka Overland är sen tidigare bokad att tala på temat 
”Bohus sticknings historia”. Johannes Rudberg kontaktar henne och frågar om hon 
kan kvarstå, trots nytt datum. Föredragets längd är 45 minuter inkl. frågor. 
 

• Höstmötet, lördagen den 9 november 2024. 
Föredragshållare: författaren Anders Johansson talar på temat ”Krigsdramatik på 
svenska västkusten 1939-1945”. Föredragets längd är 45 minuter inkl. frågor.  

Anne Scherman uppdaterar styrelsens förslagslista med nya förslag, samt lyfter bort 
övriga förslag som rör Bohus stickning.  
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§9 Gillets stipendium 

Inför beslut om 2023 års stipendiat hade styrelsen en ganska omfattande diskussion om 
behovet av uppdaterade kriterier för urval i syfte att underlätta kommande års beslut.  

Beslut:  

• Styrelsen beslutade att tilldela 2023 års stipendium till Maja Hansson.  
• Ann Bengtsson och Johannes Rudberg tar fram ett diplom att skicka till stipendiaten.  
• Ann Bengtson skickar svar till samtliga sökande och ordnar i samråd med Åke 

Jansson med överföring av stipendiesumman till Maja Hansson. 
• Beslutet avseende val av stipendiat kungörs på höstmötet tillsammans med bild på 

Maja Hansson och hennes diplom.  
• Stipendiekommittén, bestående av Ann Bengtson (sammankallande), Sven Laurell 

och Michaël Koch fick i uppdrag att arbeta vidare med fokus på att ta fram interna 
urvalskriterier, samt förslag på formuleringar att kommunicera utåt i kommande 
utlysningar för att tydligare förmedla vad vi gärna ser att sökande tar upp i sitt 
personliga brev. 
 
 

§10 Hemsidan 

Anne Scherman presenterade hemsidans aktuella besöksstatistik. Hittills under 2023 har 
hemsidan haft ca 8000 besökare och ca 20 000 besök. 

• Alla möteshandlingar inför möten läggs upp under sin respektive rubrik på hemsidan 
efter utskick från Brita Ullman. Även protokoll läggs till under sitt mötesdatum efter 
utskick.  

• Aktiviteter flyttas automatiskt till menyn ”Historia/Tidigare aktiviteter” efter att de 
genomförts. 

• En lista som presenterar genomförda föredrag finns öppet tillgänglig under menyn 
”Historia/Tidigare föredrag” och den uppdateras löpande. 

• Information om nya medlemssammankomster läggs upp när datum är bekräftade. 
• Under menyn ”Medlemssidor - inloggning” ligger en manual i PDF-format som 

beskriver åtkomst till skyddat material. 

Tanken är att föreningen ska kunna använda hemsidan för anmälan till möten och utflykter, 
samt för samlad tillgång till mötesunderlag och medlemsutskick. Hemsidan är därför kopplad 
till vårt medlemsregister hos Föreningshuset. Maria Isacsson och Anne Scherman är 
webbansvariga, men även Ann Bengtson och Brita Ullman har administratörsrättigheter och 
Åke Jansson har redaktörsrättigheter till hemsidan. 
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§11 Inval av nya medlemmar 

Uppföljning från föregående möte: Johannes Rudberg har haft kontakt med Yvonne 
Lundgren som bekräftar att hon är skriven i Strömstad och inte har någon bostad i Stockholm 
med omnejd. Yvonne Lundgren är därför inte aktuell för inval i föreningen.  

Beslut: Styrelsen beslutade enhälligt att välja in följande personer som medlemmar i 
Bohusläns Gille i Stockholm: 

• Ragnar Ekman, 
• Vigdis Moe Skarstein,  
• Gunnar Sahlin,  
• Karin Skoglund,  
• Charlotte Jahnberg Zylberszac,  
• Björn Zylberszac,  

Det konstaterades att Gillet därmed passerat 200-strecket i fråga om antal medlemmar. 

 

§12 Övriga frågor 

a) Mellanaktiviteter 
 

a. Filmaren och författaren Stefan Edman har erbjudit Bohusläns Gille i 
Stockholm att mot en avgift om 7500 kr genomföra en visning av hans, Lisa 
Sihlbergs och Peter Mulds nya och 70 minuter långa dokumentärfilm 
”Sveriges saltaste kust”1. Styrelsen konstaterade att det inte finns möjlighet att 
genomföra en visning av filmen i anslutning till ordinarie medlemsmöten 
under 2023 – 2024 men att man istället vill undersöka möjligheterna för en 
mellanaktivitet.  
Beslut:   

• Christian Flodin och Johannes Rudberg åtog sig att undersöka 
förutsättningarna för en medlemsaktivitet under en vardagskväll eller 
helgeftermiddag till självkostnadspris.  

• Johannes Rudberg kontaktar Stefan Edman om filmens tekniska 
visningsförutsättningar, samt frågar ifall han har redan planerade resor 
till Stockholm som eventuellt kan synkroniseras med vår visning. 
 

b. Författaren Tomas Andersson har erbjudit föreningen en presentation av sin 
senaste bok om Bohusläns historia. Styrelsen konstaterade att vi inte har 
möjlighet att genomföra denna presentation i anslutning till ett ordinarie 
medlemsmöte under 2023 – 2024, men att man även i detta fall vill undersöka 

                                                 
1 Länk till filmens trailer: https://www.youtube.com/watch?v=E-CqiSKdcEg 
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möjligheterna för en mindre medlemsaktivitet mellan de ordinarie 
medlemsmötena. 
Beslut: Magnus Rådahl svarar Tomas Andersson, med cc till Carina 
Wallmark, att vi undersöker förutsättningarna för en fristående 
medlemsaktivitet för en presentation under 2024, samt frågar honom ifall han 
har redan planerade resor till Stockholm som kan underlätta planeringen. 
 
 

b) Firande av jubilar 
 
Anders Smith, ständig medlem sedan 1947, fyller 100 år den 10 oktober. Hans far var 
en av stiftarna av Bohusläns Gille i Stockholm. Johannes Rudberg och Anne 
Scherman uppvaktar honom med blommor från gillet dagen efter födelsedagen.  
 
 

c) Återkoppling från Hans Thormar 
 
Mats-Erik Hedenström undrar om styrelsen fått någon ytterligare återkoppling från 
vår tidigare hedersmedlem Hans Thormar eller om diskussionen med honom är 
avslutad. Hakon Långström, Brita Ullman, Carina Wallmark och Åke Jansson talade 
med honom i samband men hans utträde. Johannes Rudberg har därefter via e-post 
frågat efter nedskrivna minnen från Thormars långa tid som skattmästare men ej fått 
svar. 

 

§13 Tidpunkt och plats för nästa styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte äger rum tisdagen den 30 januari kl. 17.30 i Lokalen ”Utsikten”, 
Betlehemskyrkan, Rehnsgatan 20. Johannes Rudberg bokar lokalen.  

 

§14 Mötets avslutande 
Ordförande Johannes Rudberg tackade mötesdeltagarna och avslutade mötet. 

 

 

----------------------------------------------  -------------------------------------------- 

Ordförande, Johannes Rudberg   Mötessekreterare, Anne Scherman  

   

  

---------------------------------------------- 

Protokollsjusterare, Gunilla Jönsson 
 


